
 

 

ACTA DEL DIA 8 D’ABRIL DE 2014 
 

Dia i Hora : Dimarts 8 d’abril, a les 17.30h. 

Lloc:  Gra, equipament juvenil 

Assistents : Pol Hidalgo de la Cruz (suplent de L’Estel), Jaume Martínez Salvador 

(Granullarius), Eva Cuesta Linares (Salvador Llobet),  Antoni Romero Teboul (Cervetó), Grecia 

Andia Justiniano (Joan Solans), Marta Caña Castillo (Lledoner), Anais Castro Armijos (Fàtima), 

Eloi Pinto (Pau Vila), Cosmin Bortoi (Jardí), Mireia Martínez Reyes (Escola Pia), Judith Mora 

Gómez (Educem), Molly Álvarez Miras (Salvador Espriu), Natacha Fernandez Valentin 

(Pereanton), Daniel Campos (Anna Mogas) 

Dinamitzadors/es: Marta Argemí, Jaume Casacuberta i Ester Cruz 

Convidats/des: Xavier Acosta, Cap del Servei d’Obres i Projectes, Quim Comas, Cap del 

Servei de Medi Ambient de l’Ajuntament de Granollers  

 

1. Benvinguda i control d'assistència 

Donem la benvinguda als representants en el consell dels infants i passem llista per veure qui ha 

assistit.  

 

2. Lectura i aprovació de l'acta anterior 

Realitzem algunes correccions ortogràfiques a l’acta i l’aprovem sense cap esmena rellevant.  

 

3. Responem a la fitxa de l’àmbit de medi ambient i  territori 

A continuació es mostra el recull de les valoracions realitzades sobre alguns aspectes de 

Granollers: 

Puntuacions 0 1 2 3 4 5 

 Quantitat de valoracions 

La claredat del cel 0 0 0 12 3 0 

La olor de la ciutat 0 0 2 9 5 0 

La presència d’antenes 2 3 0 7 5 1 

El gust de l’aigua 0 0 1 3 12 2 

El volum del soroll 0 2 6 4 4 0 

 

Podem concloure que la majoria dels aspectes tenen una puntuació positiva, el que valorem més 

negativament és el volum del soroll.  



A la següent taula es mostra quants de nosaltres realitzem les activitats que es diuen en els espais 
següents:    
 

ACTIVITAT 

E
S

PA
I 

 JUGAR FER ESPORT QUEDAR AMB 
ELS AMICS PASSEJAR 

PARC 13 11 11 7 

PLACES 11 7 14 5 

ZONA 
PEATONAL 7 1 8 15 

 
 
Tenint en compte l’ús que realitzem dels diferents espais considerem que hi ha prous parcs i 

places que estan ben distribuïdes per tota la ciutat, però en canvi, pel que fa a les zones peatonals 

n’hi ha poques i només estan pel centre.  

 
Respecte a la pregunta sobre de quin color creiem que és Granollers la majoria opinem que és 

verda perquè hi ha vegetació, grisa perquè els carrers i edificis estan bruts i hi ha fàbriques dins 

els nucli urbà, i marró perquè hi ha camins de sorra, els edificis són foscos i hi ha excrements de 

gossos pels carrers. 

 
Tots opinem que Granollers hauria de ser de molts colors vius i alegres, sobretot hauria de 

predominar el blau perquè el cel hauria de ser més clar, l’aigua del riu més neta i amb espais 

oberts, i verda per l’existència de plantes i natura.  

 

Per poder aconseguir aquests colors desitjats creiem que s’haurien de fer les següents 

actuacions: 

- Reciclar més i millor 

- No embrutar 

- Ser més conscients de la cura del medi ambient 

- Conservar els parcs i promoure l’existència de més vegetació sobretot en els llocs foscos i 

tristos.  

- Posar més gespa natural 

- Reduir el trànsit 

- Ser més cívics 

- Fer els edificis amb les façanes de diferents colors 

- Cuidar millor el riu 

- Vigilar més els llocs públics 

- Fer més carrils bici i tenir més espais per els vianants. 

 

 
 



4. Taula rodona amb tècnics de medi ambient i terri tori 

El Xavier Acosta, cap del servei d’obres i projectes de l’Ajuntament ens explica què es realitza en 

el seu servei. Ens comenta que hem de tenir en compte que molts edificis són privats i per tant tots 

tenim responsabilitats alhora de cuidar-los. Des del servei d’obres i projectes es treballa per 

consensuar els temes públics i privats. Per aquest motiu s’intenta treballar amb la participació 

d’altres serveis i veïns. El Xavier ens explica el projecte Fem un jardí, un projecte compartit entre 

les escoles i  el servei d’obres.  

 

El Quim Comas, cap del servei de medi ambient de l’Ajuntament ens explica que des del seu 

servei es gestionen tots els aspectes medioambientals que es portin a terme, s’apliquen mesures 

medioambientals en el propi Ajuntament, formen part del pacte d’alcaldes i alcaldesses per la 

sostenibilitat 20/20/20 i es conserven i mantenen els espais verds de la ciutat.  

 

5. Quins aspectes s’han de millorar de l’àmbit de m edi ambient i territori? 

Ja hem tractat aquest aspecte al respondre la fitxa (punt número 3) 

 

6. Expliquem la pròxima sessió: preparació de l’aud iència amb l’alcalde que es celebrarà 

el 28 de maig a les 18.30h.  

La pròxima sessió del consell dels infants serà el 13 de maig a les 17.30h. Hem d’anar tots 

directament a la Sala de Plens (Pl, de la Porxada, 1ª planta). 

 

La última sessió del consell dels infants serà l’audiència amb l’alcalde que realitzarem el dimecres 

28 de maig. Aquest dia els nens i nenes del consell haurem d’estar a les 17.30h a la Sala de 

Plens, i l’audiència serà de 18.30 a 19.30h. A partir de les 18.30 h poden venir els nostres 

familiars, amics i suplents.  

 

7. Foto final de grup 

Realitzem la foto final de grup al Gra, equipament juvenil, juntament amb el Xavier Acosta i el 

Quim Comas 

 

8. Ens acomiadem fins la propera trobada, que serà el proper dimarts 13 de maig a les 

17.30 hores a la Sala de Plens de l’Ajuntament (Pl. Porxada, 1a planta) 

S’agraeix l’assistència a tots els presents a l’acte. S’acaba la reunió a les 19h del 8 d’abril del 

2014, sense cap més punt a tractar, s’aixeca la sessió i com a secretari/a n’estenc la següent acta. 

 

Signat ; 

 

Dinamitzadors:Marta Argemí, Jaume Casacuberta i Ester Cruz 


